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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Bél a
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Nyugat Dunántúl : MÁV, vagy GYSEV?” címmel a Házszabály 91 .* (1) és (2) bekezdése
alapján kérdést kívánok benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési és energiaügy i
miniszternek.

Kérdésemre a választ írásban kérjük

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben arról kezdtek el cikkezni az újságok, hogy a GYSEV gyakorlatilag a telje s
nyugat-dunántúli régióban átvenné a vasúti személyszállítást. Azt, hogy a hír nem csupá n
kacsa, megerősítette a kormánybiztos nyilvánosságra került levele, amelyben utasítja a MÁ V
Zrt. vezetését, hogy haladéktalanul adják ki a GYSEV terjeszkedésének tervezési munkáit
segítő adatokat. Ennek alapján közel 600 kilométernyi vonalszakasz átvételének előkészítése
zajlik.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mi az igazság az ügyben? Milyen eredményei vannak az eddigi tárgyalásoknak? Milye n
feltételekkel veszi át a GYSEV a MÁV-tól a nyugat-dunántúli vonalait? Született- e
megállapodás az ügyben, ha nem mikor fog? Pontosan mely vonalakról van szó? Mikor
történik meg az átvétel?

Budapest, 2009 . november 20 .
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Tisztelettel :

1Ágh Péter
országgyűlési képviselő

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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